



TM **B.DEX BEAUTY CENTRE SDN. BHD.** (668614-W)  
 NO 31, WISMA MURNI, JALAN RAMPAI NIAGA 5, RAMPAI BUSINESS PARK,  
 TAMAN SRI RAMPAI, 53300 SETAPAK KUALA LUMPUR  
 TEL : 03-4142 4444, 03-4149 9666 FAKS: 03-4142 8490



Serlahkan Keterampilan Diri

## Bayi saya berkulit lembut, putih kemerahan, gebu, dan sangat aktif.



**M**emikul tugas sebagai jururawat memaksa saya untuk berdiri dalam jangka masa yang lama dan ini menyebabkan saya sering berasa kesakitan tubuh badan terutama di bahagian kaki. Tambahan pula saya juga mempunyai berat badan yang berlebihan dan hormon yang tidak stabil. Masalah haid yang tidak lancar dan tidak teratur menyebabkan saya rasa begitu tertekan dan mungkin menjadi penyebab utama saya belum dikurniakan cahaya mata selepas 4 tahun berkahwin.

Pada tahun 2006 saya disarankan untuk mengambil pil hormon tetapi saya menghadapi kesan sampingan pula apabila saya kerap migrain, emosi menjadi tidak stabil dan berat badan semakin meningkat. Ini memburukkan lagi masalah yang sedia ada. Pada tahun 2008 sekali lagi saya menjalani pemeriksaan doktor. Alangkah terkejutnya saya apabila doktor mengesahkan tiup falopio kiri dan kanan saya telah tersumbat. Hati berasa sangat pilu kerana apa yang diharapkan tidak menjadi tetapi lain pula yang harus saya tanggung. Saya terpaksa menjalani pembedahan untuk membetulkan kedua-dua saluran itu. Doktor memberitahu bahawa saya tiada harapan untuk hamil secara normal dan mencadangkan saya dan suami menjalani kaedah bayi tabung uji bagi mendapatkan zuriat.

Setelah pembedahan, saya dan suami tidak berputus asa dan masih terus berusaha untuk mendapatkan cahaya mata impian kami. Rakan-rakan di hospital mencadangkan agar kami mencuba **BIODEX** dahulu sebelum membuat bayi tabung uji. Setelah saya sembuh dari pembedahan kami telah berjumpa dan

mendapat khidmat nasihat dari **Puan Irene di Rene Beauty (013-8213665), Kuching, Sarawak**. Hanya dengan satu **Set Lengkap Program Kehamilan BIODEX (PKB)** dan mengamalkannya selama sebulan saya telah disahkan hamil pada Mei 2008. Saya berasa sangat-sangat terkejut dan seperti tidak percaya bahawa **BIODEX** cepat memberi kesan dan saya mampu untuk hamil secara normal.

Yakin dengan keberkesanan rangkaian produk **BIODEX**, saya telah mengambil **Set Semasa Hamil BIODEX** iaitu **Supreme Diet** dan **Susu Igc** di sepanjang tempoh kehamilan. Saya tidak mempunyai apa-apa alahan semasa hamil malah aktif dan dapat menjalankan tugas sebagai jururawat seperti biasa walaupun kadang-kadang terpaksa berdiri lama dan bergerak ke banyak tempat. Akhirnya saya telah selamat melahirkan bayi perempuan secara normal dengan berat 3.24kg pada Mac 2009. Bayi saya tidak terkena penyakit kuning seperti kebanyakan bayi yang baru lahir. Ramai kawan-kawan yang memuji kulitnya yang putih, bersih dan gebu, sangat berbeza dengan kulit saya dan suami yang sawo matang. Mungkin ini kerana saya mengamalkan **Set Semasa Hamil** secara teratur dan konsisten.

Sewaktu di dalam pantang, saya masih mengambil **Supreme Diet** dan **Susu Igc** bagi menambahkan susu badan kerana saya menyusukan bayi. Seawal usianya 5 bulan dia mulai tumbuh gigi, sangat aktif dan jarang demam. Mungkin faktor penyusuan saya kepadanya membuatkan dia mendapat zat-zat dan vitamin yang secukupnya serta kuat imun badan. Kini di usia setahun sebulan, anak saya sudah pandai berjalan, aktif bermain dan sudah pandai menyebut beberapa perkataan seperti, "mama dan papa". Kami berharap dia akan membesar dengan sihat dan pintar kerana sesungguhnya dialah permata hati kami yang sangat kami sayangi.

Kami benar-benar bersyukur kepada Tuhan dan jutaan terima kasih kepada Dr Hajjah Siti Murni kerana dengan formula beliau telah dapat membantu kami mencapai impian untuk menimang cahayamata. Kepada wanita-wanita di luar sana, usah berasa ragu-ragu dengan **BIODEX** kerana rangkaian produk ini memanglah yang TERBAIK dan sangat MENAKJUBKAN jika tidak mana mungkin dapat melaksanakan impian yang hampir mustahil bertukar menjadi nyata dengan izin Tuhan.. Terima kasih **BIODEX!**

Nama: **Lily ak Undi**  
 Umur: **31 tahun**  
 Tempoh perkahwinan: **5 tahun**  
 Asal: **Kuching, Sarawak**



*"Kepada pengguna Biodex yang telah selamat melahirkan bayi Biodex, bolehlah menghantarkan gambar bayi anda atau gambar anda sekeluarga untuk berkongsi pengalaman tentang keberkesanan produk Biodex. Kami memerlukan gambar dan data-data peribadi anda untuk mewujudkan "Baby Biodex Fan Club" yang akan menjalankan aktiviti kekeluargaan Biodex di seluruh negara.*

*Sila hantarkan data-data dan gambar ke alamat seperti di atas atau emelkan ke [drsitimurni@gmail.com](mailto:drsitimurni@gmail.com)*

**WEBSITE: [www.biodex2u.com.my](http://www.biodex2u.com.my)**  
**E-mail: [biodex87@gmail.com](mailto:biodex87@gmail.com)**